
Marotzaal	–	Slot	Zeist

De	rechtervleugel	van	het	Slot	Zeist
wordt	flink	verbouwd	en	in	lijn
gebracht	met	de	barokstijl	van	het
hoofdgebouw.	Er	komt	onder	meer
een	centrale	ontvangstruimte	met	een
informatiebalie,	een	souvenirwinkel	en
een	vaste	expositie	over	de	historie
van	Zeist.	Bij	die	historische	expositie
is	ook	ruimte	gecreëerd	voor	een
wandpaneel	over	de	combinatie	Huis
ter	Heide	/	Wegh	der	Weegen.	Wij
hebben	afbeeldingen	en	input
geleverd	voor	dit	wandpaneel.	Zoals
bekend	is	de	stichting	ook	een	van	de	erfgoedpartners	van	het	Geheugen	van	Zeist,	daarom
hebben	wij	input	geleverd	voor	een	wandpaneel.	De	verwachting	is	dat	begin	2021	de	Marotzaal
heropend	wordt.

Nationaal	Park

Utrechtse	Heuvelrug.

In	Nationaal	Park	Utrechtse
Heuvelrug	werken	de
eigenaren	van
natuurterreinen,	provincie
Utrecht	en	gemeenten	op
en	rond	de	Utrechtse
Heuvelrug	samen	met
andere	organisaties	en
gebiedspartijen	aan	de
bescherming	en
ontwikkeling	van	natuur,

landschap	en	erfgoed.	Zo	staat	te	lezen	op	hun	website.	Aangezien	er	raakvlakken	zijn	met	de
Wegh	der	Weegen	hebben	wij	onlangs	te	kennen	gegeven	dat	wij	ons	willen	aansluiten	bij	de
alliantie.	Voor	de	website	van	de	alliantie	zijn	we	bezig	om	een	introductievideo	te	maken	die
uiteraard	ook	voor	onze	presentaties	gebruikt	gaat	worden.	De	Heuvelrugalliantie	brengt	het
draagvlak	voor	natuur,	landschap	en	erfgoed	op	de	Heuvelrug	bijeen,	maakt	het	zichtbaar	en
versterkt	het.	Verdere	informatie	op	np-utrechtseheuvelrug.nl/

Bushokjes.

In	samenspraak	met	de	provincie	Utrecht	is
conform	de	aanbevelingen	in	het
Streefbeeld	gekozen	voor	de	gewenste
standaardkleur	zandgeel	voor	de
bushokjes	die	inmiddels	geplaatst	zijn.	De
rode	bushokjes	stonden	al	in	de
Provinciale	planning	om	vervangen	te
worden.	Ook	is	op	het	informatiepaneel	in
de	bushokjes	ruimte	gemaakt	voor
informatie	over	de	Wegh.	Hiervoor	is
gebruik	gemaakt	van	de	art-impression	van
Mikko	Kriek	en	kan	met	behulp	van	de	QR
code	meer	info	worden	opgehaald	via	de	website	van	de	Wegh	der	Weegen.

Straatnaamborden.

In	mei	zijn	er	bij	diverse	leveranciers	offertes
aangevraagd	voor	het	leveren	van
straatnaamborden	waarop	een	regel	over	de
Wegh	is	aangebracht	met	het	vak	of
sortienummer.	Vervolgens	is	dit	initiatief	aan	de
gemeenten	kenbaar	gemaakt	en	leverde	dat

positieve	reacties	op.	Na	enkele	mails,	telefoontjes	en	videovergaderingen	met	contactpersonen
binnen	Amersfoort,	Soest	en	Zeist	is	nu	afgesproken	dat	eind	februari	de	borden	zijn
aangebracht.				

Welkomstborden	Wegh	der	Weegen

In	projectenvelop	6	van	het	Streefbeeld	is
vermeld	dat	op	de	entrees	van	de	Wegh
welkomstborden	aangebracht	kunnen
worden	om	de	bekendheid	te	vergroten.
Inmiddels	zijn	er	6	aangebracht	op	de
toegangswegen.
Vermeldenswaard	is	dat	de	borden
vervaardigd	zijn	van	reststoffen	uit	de
suikerrietindustrie	en	dat	er	dus	gekozen	is
voor	een	duurzame	oplossing.

Concretisering	Streefbeeld.

Het	Streefbeeld	geeft	over	vrij	veel	onderwerpen	een
visie	weer.	Maar	de	details	moeten	uiteraard	verder
omschreven	en	uitgewerkt	worden.	Zoals	in	het
Streefbeeld	vermeld	moet	het	nader	uitgewerkt	worden
tot	een	toetsingskader.	Samen	met	de	Provincie	zijn	wij

nu	met	onze	Raad	van	Advies	aan	het	bekijken	hoe	we	dit	proces	vorm	kunnen	geven.	Op	dit
moment	is	nog	niet	duidelijk	in	welke	vorm	en	tijdsplanning	e.e.a.	gerealiseerd	wordt.

Contactpersonen	binnen	gemeenten.

Binnen	de	provincie	en	de	gemeenten	hebben	wij
vaste	contactpersonen.	Maar	recentelijk	zijn	daar
binnen	Amersfoort,	Soest	en	Zeist	door
pensionering	of	vertrek	wijzigingen	in	opgetreden.
In	Amersfoort	is	Saskia	Stouten-Schrijer	de
opvolger	van	Max	Cramer.	Suzanna	Koekoek
volgt	Hans	de	Jong	op	in	Soest.	Gerard	Bunnik
wordt	in	Zeist	opgevolgd	door	Marije	Haak.	Het
bestuur	moet	alleen	met	Suzanne	Koekoek	nog
kennismaken.
De	vertrokken	contactpersonen	worden	hartelijk	bedankt	voor	hun	medewerking.
	

Het	bestuur	wenst	u
en	uw	familie	fijne
feestdagen	en	een
voorspoedig	2021.

Het	bestuur	zal	ook	in	het	nieuwe	jaar	met	de	Raad	van	Advies	en	de	actieve	vrijwilligers	doorgaan	met
het	enthousiast	op	de	kaart	zetten	van	de	Wegh	!	

Hans	Voorberg,	Nico	Broeders	en	Cees	Dubbeld
	

Nieuwsbrief	december	2020

Aan	alle	geïnteresseerden	in	de	Wegh	der	Weegen.

Het	is	geruime	tijd	geleden	dat	u	via	een	nieuwsbrief	bent	geïnformeerd	over	de	Wegh	der
Weegen.	Dat	heeft	een	aantal	redenen.	Ten	eerste	de	ziekte	van	onze	voorzitter	Hans
Voorberg.	Ten	tweede	lopen	diverse	processen	vertraging	op	door	het	virus	wat	ons	nu	al	lang
bezig	houdt.	Maar	toch	zijn	er	een	aantal	acties	die	inmiddels	zijn	afgerond	of	zich	in	een
voorbereidend	stadium	bevinden.	Ook	zijn	wij	al	geruime	tijd	op	zoek	naar	uitbreiding	van	het
bestuur,	maar	diverse	gesprekken	hebben	tot	op	heden	geen	resultaat	opgeleverd.	Daarover
informeren	wij	u	met	deze	nieuwsbrief.	Maar	uiteraard	kunt	u	via	onze	website	de	laatste
nieuwtjes	direct	volgen.

Deze	e-mail	is	verstuurd	aan	{{email}}.•	Als	u	geen	nieuwsbrief	meer	wilt	ontvangen,	kunt
u	zich	hier	afmelden.	•	U	kunt	ook	uw	gegevens	inzien	en	wijzigen.	•	Voor	een	goede

ontvangst	voegt	u	penningmeester@wderw.nl	toe	aan	uw	adresboek.
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